
 

Звіт депутатки Полтавської обласної ради Юлії Цибульської  

 

 

 Традиційно, згідно законодавства, звітую перед вами про свою діяльність, як 

депутатка Полтавська обласна рада. Намагаюсь постійно тримати вас в курсі, 

саме для цього самостійно веду цю офіційну сторінку, але підсумувати варто. 

Буде коротко та без «води». Отже, що вдалося зробити за 2023 рік: 

 

1. 95% відвідуваність профільних засідань комісій ради та пленарних, де 

приймаються важливі рішення для області, громад та Кременчука, в тому 

числі. В інші відсотки входять періоди хвороби та відрядження, де я фізично 

не можу знайти стабільний інтернет (десь в дорозі) 

 

2. наш волонтерський штаб продовжив свою роботу протягом всього року. 

Ми надаємо допомогу людям в гострій нужді, самотнім літнім людям, 



самотнім матерям та людям з інвалідністю Наразі є база з більш, ніж 7000 

ВПО, вразливих категорій населення, які отримали допомогу через наш штаб 

та заради яких я постійно шукаю кошти для реалізації підтримуючих 

проєктів 

 

3. мною залучено більше 20 млн грн в Полтавську область через проєкти, які 

підтримують жіноче підпидмництво, зайнятість, професійне 

перепрофілювання, підтримку ментального здоров’я тощо  

 

4. продовжую співпрацю із закордонними партнерами, посольствами, 

установами для збільшення можливостей Полтавщини залучати кошти на 

соціальні проєкти, в бізнесові проєкти, що створює економіку регіону, де 

люди можуть мати роботу, кошти та більш впевнено дивитись у мабутнє. У 

цьому мені допомагають відвідування численних виставок, форумів, 

конгресів, ряд особистих зустрічей, як в Україні, так і за кордоном, які я 

здійснювала власним коштом та з власної ініціативи 

 

5. послідовно працювала над тим, аби в області почала розбудовуватись 

мережа укриттів в дошкільних та шкільних закладах. У результаті - 80 млн 

грн з обл бюджету на це. Отримати кошти могла кожна з 60 громад області 

 

6. об’єднала пул активних та прогресивних голів громад Полтавщини для 

допомоги їм з мого боку у пошуках можливостей та коштів на розвиток, 

покриття потреб. Наразі там 8 громад і я завжди буду рада новим керівникам, 

які вміють співпрацювати. Звертайтеся 

 

7. допомога фронту. Я та моя сім’я постійно допомагає військовим: від 

закупок до донатів. Багато з того, що зроблено, залишається та залишиться 

поза публікаціями. Звісно, хотілося б мати костюм Бетмена та допомогти 

100% із 100% людей, які потребують допомоги, але реальність свідчить, що 

це неможливо 

 

8.  у 2023 році мною надано грошової допомоги на суму 295000 грн. 38 

особам, які звернулись онлайн та оффлайн. Всі заявки (близько 15), які 

залишились на зараз, ми обробили та перенесемо на наступний рік за потреби 

та якщо буде відповідне фінансування з обл бюджету. Зі всіма зв’язалися 

помічники та дали алгоритм дій 

 

9. провела зустріч з уповноваженим з прав людини у Полтавській області та 

наступного року вийдемо на постійний графік прийому пана Владислава 

Носенко, під час яких ви можете звернутися з питаннями порушення ваших 

прав. Окремі зустрічі плануємо присвятити сім’ям військовослужбовців, 

безвісти зниклих, ВПО. Буду публікувати про це детальніше  

 



10. безперервно приймаю запити та проводжу особисті прийоми для 

вирішення ваших питань. В новому році графік залишиться таким же: Перша 

та третя середа місяця з 15:00 до 17:00 Телефон приймальні 096 722 82 68 

 

 

Моя сторінка у мережі Фейсбук:  

https://www.facebook.com/yuliyatsybulskapublic 

 

 

Приходьте. Звертайтесь. Спілкуйтесь зі мною. Завжди готова відповідати на 

ваші запитання, запити, роз’яснити як краще діяти, хто за що відповідає та 

порадити, допомогти, владнати, зробити   

 

 

 До зустрічі у 2024 році  

https://www.facebook.com/yuliyatsybulskapublic

